



Ретракция

Ретракция

doi: 10.18786/2072-0505-2022-50-012

Отзывается из печати статья: Е.В. Екушева. Моторный потенциал, связанный с движением, у пациентов с поражением верхнего мотонейрона на разных уровнях двигательной системы. Альманах клинической медицины. 2001;(4):46–48. Ретракция статьи проводится по инициативе редакции после анализа базы дублирующих публикаций (Chekhovich, Yury; Khazov, Andrey (2021), “Open dataset of duplicate publications”, Mendeley Data, V2, doi: 10.17632/dy2smpf277.2). Причина ретракции – в результате технической ошибки редакции произошло дублирование статьи: Е.В. Екушева. Моторный потенциал, связанный с движением, у пациентов с поражением верхнего мотонейрона на разных уровнях двигательной системы. Альманах клинической медицины. 2001;(4):198–201. Приносим свои извинения за причиненные неудобства.

Отзывается из печати статья: Г.Е. Руденская, Н.В. Журкова. Синдром Сёгрена–Ларсона. Альманах клинической медицины. 2001;(4):82–85. Ретракция статьи проводится по инициативе редакции после анализа базы дублирующих публикаций (Chekhovich, Yury; Khazov, Andrey (2021), “Open dataset of duplicate publications”, Mendeley Data, V2, doi: 10.17632/dy2smpf277.2). Причина ретракции – в результате технической ошибки редакции произошло дублирование статьи: Г.Е. Руденская, Н.В. Журкова. Синдром Сёгрена–Ларсона: собственное наблюдение и обзор литературы. Альманах клинической медицины. 2001;(4):222–225. Приносим свои извинения за причиненные неудобства.

Retraction

doi: 10.18786/2072-0505-2022-50-012

Retraction: E.V. Ekusheva. The movement-related motor potential in the patients with upper motor neuronal injury at various levels of the motor system. Almanac of Clinical Medicine. 2001;(4):46–48. The retraction of the paper has been initiated by the Publisher after the analysis of the database of duplicate publications (Chekhovich, Yury; Khazov, Andrey (2021), “Open dataset of duplicate publications”, Mendeley Data, V2, doi: 10.17632/dy2smpf277.2). The reason for retraction is as follows: due to a technical error there was a duplicate publication of the paper by E.V. Ekusheva “The movement-related motor potential in the patients with upper motor neuronal injury at various levels of the motor system”. Almanac of Clinical Medicine. 2001;(4):198–201. The Publisher apologizes for any inconvenience this may cause.

Retraction: G.E. Rudenskaya, N.V. Zhurkova. Sjogren–Larsson syndrome. Almanac of Clinical Medicine. 2001;(4):82–85. The retraction of the paper has been initiated by the Publisher after the analysis of the database of duplicate publications (Chekhovich, Yury; Khazov, Andrey (2021), “Open dataset of duplicate publications”, Mendeley Data, V2, doi: 10.17632/dy2smpf277.2). The reason for retraction is as follows: due to a technical error there was a duplicate publication of the paper by G.E. Rudenskaya, N.V. Zhurkova “Sjogren–Larsson syndrome: a case report and literature review”. Almanac of Clinical Medicine. 2001;(4):222–225. The Publisher apologizes for any inconvenience this may cause.